



الرؤية:

أن تصبح كلية الفنون والتصميم مصدراً للابتكار والابداع التصميمي ومركزاً للاستشارات والخدمات في مختلف تخصصات أقسامها، و أن تقوم بالتطوير المستمر لعمليات التعليم والبحث العلمي لتحقيق التميز في فنون وعلوم التصميم بما يخدم سوق العمل والمجتمع والبيئة.

Vision:

Faculty of Arts & Design becomes the main source of design innovative, creativity and the center of consulting and services in its different disciplines, Provides continual development in learning and scientific research in order to achieve the excellence in the arts and science of design, to serve labor market, community and environment.

الرسالة:

تقوم كلية الفنون والتصميم بتخريج مصمم على درايه باحتياجات المجتمع والبيئة وكافة المؤسسات الثقافية والانتاجية والمصالح الخدمية من خلال تزويده بالمعارف والمهارات التي تحقق له فرص العمل داخل مصر وخارجها، وتوفير مناخ دراسي أكاديمي جيد للطلاب يمكنه من التطوير والإبداع، وتشجيع الطلاب على تنمية العقلية الابتكارية والاعتماد على النفس والقدرة على التخيل وترسيخ ثقافة التحسين المستمر في التعليم، وتقديم الخبرة التعليمية عن طريق البحث العلمي والتعاون مع الصناعة، وتوثيق الروابط العلمية والفنية والثقافية بين الكليات والجامعات والهيئات العلمية المصرية والإقليمية والأجنبية.

Mission:

Faculty of Arts and Design graduates a designer who is familiar with the needs of the society, the environment, all cultural and productive institutions and service providers. The Faculty provides him/her the knowledge and skills which enable them to get the opportunity to work locally and internationally, Provides an excellent academic environment for the students in order to increase their progressing and creativity, encourage the students to develop their innovative mental, self-independent, imagination and establish the culture of constant improvement in teaching, Provides a learning experience through a scientific research and co-operation with the industry, strengthening scientific, technical, cultural links with faculties, universities and Egyptian scientific regional and foreign organizations.



الأهداف الإستراتيجية:

- رفع كفاءة القدرة المؤسسية من خلال اختيار الكفاءات من اعضاء هيئة التدريس والاداريين والعاملين.
- دعم العملية التعليمية وذلك بتطوير استراتيجيات التعليم والتعلم و تطوير البرامج القائمة واستحداث برامج جديدة.
- تعدد نظم الدعم للطلاب والخريجين ووضع آليات لجذب الطلاب الوافدين.
- حصول الكلية على الاعتماد الاكاديمى من الهيئة القومية لضمان جودة التعليم والتقدم للهيئات الدولية.
- تطوير الخطط البحثية ووضع اليات للتنفيذ والمتابعة.
- تعزيز دور الكلية فى خدمة المجتمع وتنمية البيئة.

Strategic goals:

- Raise the efficiency of the capacity through the selection of competencies of faculty members, administrators and employees.
- Support the educational process through improving the teaching and learning strategies and developing new programs.
- Apply multiple support systems for students and graduates, and settle tools to attract foreign students.
- Obtaining the academic accreditation from the National Authority for Quality Assurance of Education and applying for international accreditation.
- Develop the research plans and develop mechanisms for implementation and follow-up.
- Enhance the role of the faculty in community services and environment development.